
Protokół nr LI/2022 

Obrady Rady Gminy Michałowice rozpoczęto w dniu 28 lipca 2022 o godz. 13:00, a 

zakończono o godz. 14:46 tego samego dnia. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył LI Sesję Rady Gminy Michałowice w dniu 28 lipca 2022 

roku. Na wstępie przywitał Zastępcę Wójta Pana  Jarosława Sadowskiego, panią Skarbnik 

Agatę Krzyżak-Szotę, Panią Sekretarz Annę Długosz, Radnych, Sołtysów, przybyłych 

mieszkańców oraz pozostałych pracowników Urzędu Gminy. 

Pan Przewodniczący przeszedł do sprawdzenia obecności.  

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków, podjęte dziś uchwały będą prawomocne 

/załącznik nr 1 do protokołu/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Ad 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad /załącznik nr 2 do 

protokołu/: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z L Sesji Rady Gminy Michałowice. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 



położonych na terenie Gminy Michałowice i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XIX/137/2020 Rady Gminy Michałowice z 

dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Michałowice. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie 

Michałowice na rok szkolny 2022/2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/44/2019 Rady Gminy Michałowice z 

dnia 25 lutego 2019 r w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli wymienionych w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. 

Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Michałowice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Michałowice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nagród ze specjalnego 

funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/368/2022 Rady Gminy Michałowice 

z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krakowskiemu na realizację zadań drogowych w 2022 roku w trybie Inicjatyw 

Samorządowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2022 rok przyjętego 

uchwałą nr XLIII/347/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

budżetu Gminy Michałowice na rok 2022. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2022-2032. 

14. Dyskusja wolne wnioski. 

15. Zamknięcie sesji. 



Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne porządek obrad. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad 4. Zatwierdzenie protokołów z L Sesji Rady Gminy Michałowice. 

 Pan Przewodniczący poinformowała, że protokoły z L Sesji Rady Gminy Michałowice, był do 

wglądu i każdy mógł się z nimi zapoznać. Poprosił o ewentualne zgłoszenie uwag do tych 

protokołów. 

Radny M. Podymkiewicz zgłosił uwagi do protokołu: w punkcie drugim jest literówka 

powinno być  słowo „ ślubowanie” a jest słabowanie, oraz błąd w wynikach głosowania nad 

porządkiem obrad, nie ma tam mojego nazwiska natomiast znajduje się była radna Iwona 

Bińczycka- Kołacz. Zgłosił również, że według niego dyskusja i wolne wnioski powinna być 

opisywana bardziej szczegółowo ze wskazaniem poruszanych tematów.  

Pani Sekretarz poinformowała, że literówka oraz błędy w wynikach głosowania zostaną 

skorygowane. Z uwagi na publikacje nagrań z sesji wraz z transkrypcją podjęto decyzję o ty 

aby protokoły zawierały jedynie niezbędne informacje, które wynikają ze statutu, dyskusje 

do takich nie należą.  



Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne zatwierdzenie protokołu z L 

Sesji Rady Gminy w Michałowicach. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Protokół został zatwierdzony. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Michałowice i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Głos zabrał Paweł Zając pracownik referatu Ochrony Środowiska.  

Poinformował, ze zamiana uchwały wynika głównie z wniosków mieszkańców, którzy 

domagali się powrotu cyklicznych odbiorów odpadów wielkogabarytowych sprzed posesji. 

Jeśli chodzi o funkcjonowanie PSZOK to usuwamy zapis że ma funkcjonować przez 40 godzin 

w celu uelastycznienia godzin pracy tego punktu. Dodajemy tez jeszcze jeden kod odpadu, 

który będzie odbierany na PSZOK dotyczy to puszek po farbach i innych podobnych odpadów 

niebezpiecznych.  

Rozpoczęto dyskusję nad przedstawioną uchwałą.  

Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały /załącznik nr 3 do protokołu/. 



Radny M. Podymkiewicz: kto zajmuje się zbieraniem i gdzie należy zgłaszać skupiska śmieci 

które są porozrzucane przy drogach bądź w innych miejscach. Czy są prowadzone jakieś 

działania mające na celu zaprzestania wyrzucania śmieci.  

Pan P. Zając: za zbieranie odpadów na prywatnej działce odpowiada właściciel posesji. Przy 

drogach gminnych zajmują się tym pracownicy gospodarczy z UG. Natomiast w umowie z 

firmą FCC mamy usuwanie dzikich wysypisk śmieci.  

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/417/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Michałowice i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta.  

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XIX/137/2020 Rady Gminy Michałowice 

z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Michałowice. 

Głos zabrał Paweł Zając pracownik referatu Ochrony Środowiska.  

W regulaminie utrzymania czystości i porządku wprowadzamy zapis o odbieraniu odpadów 

wielkogabarytowych z przed posesji minimum raz w roku. 



Otwarto dyskusję. 

Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały /załącznik nr 4 do protokołu/. 

Radna W. Wesołowska: zaproponowała aby w uchwale wprowadzić zapis mówiący kiedy 

takie odbiory będą się odbywać.  

Zastępca Wójta: taki zapis wydaje się być zbyt szczegółowy, a odbiór zależny jest od wielu 

czynników, taka informacja będzie się znajdować w harmonogramie.  

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/418/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie zmiany uchwały XIX/137/2020 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Michałowice. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta.  

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie 

Michałowice na rok szkolny 2022/2023. 

Głos zabrała Aleksandra Antczak – Dyrektor Centrum Obsługi Edukacji w Michałowicach. 

 



Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Michałowice na rok 

szkolny 2022/2023 jest uchwałą cykliczną, każdego roku przed rozpoczęciem nowego roku 

szkolnego gmina ma obowiązek określić średnie ceny paliw. Dotyczą one zwrotu kosztów 

dowozu dzieci z niepełnosprawnościami do szkół i placówek, które nie mieszczą się na 

terenie naszej gminy. Gmina nie posiada przedszkoli, szkół ani placówek specjalnych dlatego 

ma obowiązek zapewnić bezpłatny dowozu tych uczniów. W tej chwili dokonujemy zwrotu 

rodzicom około dwudziestoroga dzieci.  To rodzic decyduje czy dane dziecko ma być objęte 

dowozem zbiorowym czy też ma życzenie takie dziecko dowozić samodzielnie. Stawka 

obowiązuje na cały rok szkolny,  w sytuacji kiedy wzrosną ceny paliw bądź też się obniżą nie 

dokonuje się aktualizacji stawki. Ustala się je na podstawie średnich cen  paliw, które 

obowiązywały w najbliższych stacjach benzynowych dla nas były to Zielonki. 

Otwarto dyskusję. 

Radny M. Podymkiewicz: czy w przypadku gwałtownego wzrostu ceny paliw można dokonać 

zmiany tej stawki? 

Pani Dyrektor: nie, nie ma takiej możliwości.  

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały /załącznik nr 5 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/419/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w 

Gminie Michałowice na rok szkolny 2022/2023. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 



NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/44/2019 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 25 lutego 2019 r w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli wymienionych w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 

stycznia 1982r. Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Michałowice. 

Głos zabrała Aleksandra Antczak – Dyrektor Centrum Obsługi Edukacji w Michałowicach. 

Jest to aktualizacja uchwały z 2019 roku ,w której gmina określała wymiar godzin 

dydaktycznych dla specjalistów zatrudnionych w szkołach w naszej gminie. Ustawa Karta 

Nauczyciela daje delegację dla organu prowadzącego wskazując, że specjaliści maksymalnie 

mogą mieć 22 godziny dydaktyczne, etat nauczyciela i specjalisty wiadomo jest 40 godziny 

ale godziny spędzone bezpośrednio z uczniem i na jego rzecz są to tak zwane godziny 

dydaktyczne. W 2019 roku została przyjęta uchwała, która wskazuje, że logopeda, pedagog 

psycholog pedagogiczny mają wymiar godzin 22 tygodniową. Taką samą ilość proponujemy 

w przypadku nowego stanowiska, które zostało określone w ostatniej zmianie ustawy Karta 

Nauczyciela mianowicie pedagog specjalny, który ma być stanowiskiem obowiązującym w 

każdej szkole i proponuj wymiar czasu pracy dydaktycznych godzin był taki sam aby nie 

rozróżniać specjalistów według ich właściwości i tego czym się zajmują. Nadal nie wiemy do 

końca jaki będzie zakres czynności, zakres odpowiedzialności takiego pedagoga specjalnego. 

Uchwała została zaopiniowana przez związki zawodowe zrzeszające nauczycieli obydwa 

związki w których zrzeszeni są nauczyciele z naszej gminy mianowicie solidarność i ZNP taką 

opinię przedłużyły. ZNP złożyło zastrzeżenie aby to był wymiar 20 godzin jednak ta opinia nie 

została uwzględniona dlatego, że powodowała by nieuzasadnione zróżnicowanie nauczycieli 

jeśli chodzi o wymiar czasu pracy. 

Rozpoczęto dyskusję 



Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały /załącznik nr 6 do protokołu/. 

Radna W. Wesołowska: jakie obowiązki będzie wykonywał pedagog specjalny w szkole? 

Pani Dyrektor: tak jak wcześniej powiedziałam na ten moment nie mamy przepisów 

wykonawczych, jednak jesteśmy zobligowani ustawą do określenia takiego wymiaru 

godzinowego.  

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/420/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/44/2019 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 25 lutego 2019 r w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli wymienionych w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 

stycznia 1982r. Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Michałowice. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Michałowice. 

Głos zabrała Aleksandra Antczak – Dyrektor Centrum Obsługi Edukacji w Michałowicach. 

Kolejna uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Michałowice wynik z 



założenia pierwszego w gminie przedszkola publicznego. Ponieważ obowiązkiem Gminy jest 

ustalenie sieci wszystkich szkół, które są wprowadzone w gminie jak też placówek 

wychowania przedszkolnego. Do tej pory w szkołach podstawowych wychowanie 

przedszkole prowadzone było w oddziałach przedszkolnych oprócz tego dochodzi nam w tej 

chwili kolejna placówka, przedszkole publiczne dlatego na uchwała jest zasadna i konieczna 

aby sieć została zaktualizowana. 

Rozpoczęto dyskusję. 

Radny W. Dyna: czy dla tych dzieci będzie zapewniony transport jeśli mają do przedszkola 

więcej niż 3 km? 

Pani Dyrektor: gmina ma obowiązek zapewnić transport dzieciom objętym wychowaniem 

przedszkolnym czyli dla 6 latków, którzy uczęszczają do tzw. „ zerówki”. Obecne linie są 

wystarczające.  

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały /załącznik nr 7 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/421/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli oraz 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Michałowice. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 



Uchwała została podjęta 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

Głos zabrała Aleksandra Antczak – Dyrektor Centrum Obsługi Edukacji w Michałowicach. 

4 lata temu w 2018 roku został ustanowiony regulamin wynagrodzenia nauczycieli a 

dokładnie regulamin dotyczący niektórych dodatków wynikających ze stosunku pracy ale 

tylko w odniesieniu do nauczycieli, pracownicy administracyjni szkół nie podlegają temu 

regulaminowi bo ten regulamin wynika z karty nauczyciela. Od 2018 roku tamta uchwała 

była kilkakrotnie modyfikowana ponieważ również zmieniły się przepisy w związku z tym 

żaby definitywnie zaktualizować ten regulamin powstał całkiem nowy regulamin, którego 

treść stanowi załącznik do uchwały. Uchwała została uzgodniona ze związkami zawodowymi 

zrzeszającym nauczycieli, odbyło się spotkanie negocjacyjne, powstał protokół uzgodnień. 

Związki zawodowe zostały powiadomione i wyraziły akceptację dla tego regulaminu. W 

regulaminie zostały zaktualizowane pewnie stawki i zmienione stawki dodatków na przykład 

funkcyjnych dla dyrektorów, został ujednolicony odpis na dodatek motywacyjny i podstawy 

prawne zostały również uaktualnione 

Rozpoczęto dyskusję 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/422/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

Odbyło się głosowanie jawne. 



Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nagród ze 

specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze. 

Głos zabrała Aleksandra Antczak – Dyrektor Centrum Obsługi Edukacji w Michałowicach. 

Ta sama uchwała podjęta w 2018 roku, którą wspomniałam poprzednio zawierała cześć 

dotyczącą przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze. Nie do końca się sprawdza aby to było w ramach jednej uchwały w związku z 

tym te ustalenia dotyczące przyznawania nagród dla nauczycieli zostały wyodrębnione w 

formie oddzielnej uchwały.  Nauczyciel zgodnie z przepisami karty nauczyciela może 

otrzymać nagrodę za jego osiągnięcia właśnie w zakresie dydaktyczno-wychowawczym 

zarówno od dyrektora szkoły jak też może otrzymać nagrodę od organu prowadzącego. 

Zasady przyznawania, opiniowania wniosków a także wzory wniosków zostały załączone do 

tejże uchwały i do regulaminu aby cała procedura stała się bardziej czytelna. 

Rozpoczęto dyskusję 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/423/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nagród ze 



specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/368/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krakowskiemu na realizację zadań drogowych w 2022 roku w trybie Inicjatyw 

Samorządowych. 

 

Głos zabrał Zasępca Wójta – Jarosław Sadowski.  

Projekt uchwały dotyczy współfinansowania zadania powiatowego w trybie tak zwanych 

inicjatyw samorządowych a konkretnie przebudowy ulic Wysyłek w Więcławicach Starych i 

fragment ulicy Centralnej w Pielgrzymowicach. W wyniku otwarcia przetargu okazało się, że 

kwota, którą wcześniej partnerzy tego porozumienia czyli powiat i gmina zamierzali 

przeznaczyć na tą inwestycje jest zbyt mała, brakuje 30 000 zł. W uzgodnieniu z powiatem, 

każda ze stron dorzuca po 15 000,00 zł., żeby można było podpisać umowę i realizować to 

zadanie w tym roku. 

Rozpoczęto dyskusję 



Komisja Budżetu i Finansów  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

Komisja Rozwoju i Inwestycji  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /załącznik nr 11 do 

protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/424/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLV/368/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krakowskiemu na realizację zadań drogowych w 2022 roku w trybie Inicjatyw 

Samorządowych. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta. 

Ad 12, 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2022 rok 

przyjętego uchwałą nr XLIII/347/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie budżetu Gminy Michałowice na rok 2022. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice 

na lata 2022-2032. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Agata Krzyżak- Szota.  

Omówię razem zmiany w budżecie Gminy Michałowice oraz wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2020-32  oraz budżecie Gminy Michałowice na rok 2022. Zmienia się 

dochody budżetu na kwotę 948 577,42 zł. Zmienia się wydatki budżetu gminy o kwotę 1 341 



422,58 zł w tym wydatki bieżące o kwotę 1 291 387,42 zł i majątkowe o kwotę 2 632 810 zł 

te zmiany mają wpływ na wysokość przychodu i rozchodów budżetu, w ostatecznej kwocie 

przychody są wysokości 16 257 560,39 zł oraz rozchody budżetu w łącznej kwocie 2 138 

743,56  zł w związku z tymi zmianami jest zmniejszenie planowanego kredytu z 9 500 000,00 

zł do 7 000 000,00 zł oraz zabezpieczenie środków na udzielenie pożyczki dla orkiestry Echo, 

która będzie zwrócona do końca bieżącego roku. Z najważniejszych zmian to wprowadzamy 

plan finansowy dla nowej jednostki „Przedszkola publicznego w Michałowicach”, 

otrzymaliśmy również granty na asystenta ucznia ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi 

taki asystent będzie w każdej szkole podstawowej nie na terenie gminy, przenosimy część 

środków z tytułu obniżenia źródeł niskiej emisji na 2023 po dochodach jak i po wydatkach. W 

jednostce oświatowej dokonujemy przeniesienia w jednej szkole na zwiększenie środków na 

udzielenie stypendium dla uczniów najlepszymi osiągnięciami, zwiększamy  dotację na 

Centrum Kultury i Promocji w Michałowicach o 30 000 z przeznaczeniem na zadania 

statutowe. Zwiększamy w związku z poprzednią uchwałą dotację dla powiatu Krakowskiego 

w kwocie 15 000,00,  na drogi publiczne gminne również 60 000, przenosimy część środków 

na budowę Park and Ride oraz projektu przedszkola w Więcławicach do realizacji na rok 

2023 oraz na wykonaniem infrastruktury kanalizacyjnej na rok 2023. Otrzymaliśmy również 

dofinansowanie w wysokości 5 000 000,00 z polskiego ładu, część wkładu własnego będzie 

pokryta w bieżącym roku realizacja zadania była planowana do końca 2023 roku wiadomo, 

że wszystko rozstrzygnie się po przetargach i wtedy będziemy wiedzieć jak to zadanie będzie 

realizowane. Zabezpieczamy środki na wypłatę ekwiwalentu dla strażaków z terenu Gminy za 

2022 rok, przenosimy środki w ramach funduszu sołeckiego Książniczki. Jeżeli chodzi o 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej w związku z tymi otrzymanymi środkami 

wprowadzamy nowe przedsięwzięcia asystent ucznia ze specjalnymi potrzebami 

edukacyjnymi. Otrzymaliśmy również granty na dostosowanie boiska sportowego w 

Więcławicach Starych do potrzeb lokalnej społeczności, zadanie to będzie realizowane w 

2023 roku koszt to ponad 200 000,00 zł z czego ponad 80 000,00 wkładu własnego. Budowa 

kanalizacji na rok 2023 etap drugi, nasza biblioteka otrzymała również dotację na rozbudowę 

budynku filii, wkład własny Gminy też ponad 600 000 i to zadanie również będzie 

realizowane ten wkład własny będziemy udzielać dotacji inwestycyjnej w latach 2023-2024. 

W związku ze zmianą przepisów w prawie oświatowym musimy zapewnić środki na posiłki 

dla dzieci w związku z tym zwiększyły się i dochody i wydatki na rok szkolny i zadanie to też 

będzie realizowane przez rok szkolny na przełomie 2022-23.  



Rozpoczęto dyskusję 

Radny M. Kozłowski: co będziemy robić za te pieniądze przeznaczone na boisko w 

Więcławicach? Ponieważ są to duże środki. 

Zastępca Wójta: dotyczy to boiska trawiastego przy szkole, zadanie to nie zostało 

zakończone w pierwszym etapie, teraz zostaną wybudowane trybuny i oświetlenie.  

Radny M. Kozłowski: panie Wójcie dlaczego jedne inwestycje są realizowane sumiennie a 

inne nie? Chodzi mi tu o boisko w Masłomiącej gdzie tez miała być dokończona inwestycja  a 

nie jest tam nic robione, nawet nie ma tam jak dojść bezpiecznie.  

Zastępca Wójta: problemem są tu oczywiście pieniądz, na boisko w Więcławicach 

otrzymaliśmy dofinansowanie.  

Radny M. Podymkiewicz: chciałem zwrócić uwagę na słabą jakość wykonania odwodnienia 

przy ulicy Dworskiej w Więcławicach. Czy jest możliwość aby nadzorować takie inwestycje na 

etapie wykonywania.  

Zastępca Wójta: każda realizowana przez nas inwestycja jest nadzorowana, z tego co wiem 

to ta w Więcławicach jeszcze nie została zakończona i SKR który jest wykonawcą tego 

zadania jeszcze nie skończył, brakło im materiału, także myślę, że będzie to zrobione tak jak 

powinno być. 

Radny M. Podymkiewicz: czy rozważali Państwo możliwość zaadaptowania projektu starego 

przedszkola do budowy przedszkola w Więcławicach dzięki czemu można by zaoszczędzić 

środki. 

Zastępca Wójta: niestety mamy tam do czynienia z innym terenem, poza tym zmieniły się 

przepisy i będziemy musieli tam już zastosować odnawialne źródła energii. Jednak na pewno 

zastosujemy pewne rozwiązania.   

Komisja Budżetu i Finansów  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik nr 12, 13 

do protokołu/. 

Komisja Rozwoju i Inwestycji  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik nr 14, 15 

do protokołu/. 



Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/425/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2022 

rok przyjętego uchwałą nr XLIII/347/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 30 grudnia 2021 r. 

w sprawie budżetu Gminy Michałowice na rok 2022. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 

Uchwała została podjęta 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr LI/426/2022 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Michałowice na lata 2022-2032. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, Daniel Gajoch, Adam 

Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Maciej Podymkiewicz, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta 

Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Renata Browarnik, Jakub Fluder 



Uchwała została podjęta. 

Ad 14. Dyskusja wolne wnioski. 

Radna A Bednarczyk: czy są jakieś ustalenia w sprawie ul. Granicznej? Chciałam się też 

dowiedzieć czy mamy jako gmina lub radni wpływ na działanie naszej poczty?  

Zastępca Wójta: bezpośrednie spotkanie w tej sprawie się nie odbyło, dosialiśmy tylko pisma 

w których zostaliśmy poproszeni o zajęcie stanowiska. Z tego co wiem to Wójt Iwanowic 

zadeklarował, że dołoży się do sfinansowania projektu, my zadeklarowaliśmy się do 

dofinansowania całości zadania natomiast jeszcze nie znamy stanowiska wójta z Zielonek.  

Radna A. Szydłowska: chciałam się dowiedzieć na jakim etapie są rozmowy z Tauronem w 

sprawie modernizacji oświetlenia na terenie gminy i wykonania w ramach tego uzupełnienia 

brakujących lamp? Chciała bym się tez dowiedzieć co z oświetleniem ul. Do Młyna gdzie 

projektowanie zostało zatrzymane z uwagi na problemy z własnością rowów melioracyjnych.  

Zastępca Wójta: umowa o której Pani mówi miała dotyczyć tylko uzupełnienia lamp. Ten 

projekt nie został zrealizowany ze względu na problemy własnościowe. Co do umowy z  

Tauronem to to co nam przedstawili generuje bardzo duże koszty i na ten moment jeszcze 

nie podjęliśmy decyzji w tej sprawie.  

Radna A. Szydłowska: prosiła bym abyśmy powrócili w takim razie do sprawy doświetlenia 

ulicy Do Młyna. Mam jeszcze pytanie odnośnie remontu dróg dojazdowych do pól, ponieważ 

są one uszkodzone a teraz zaczynają się intensywne prace polowe.  

Radna W. Wesołowska: Chciałam się dowiedzieć co z odwodnieniem ul. Mały Kraków, która 

została zniszczona w ubiegłym roku oraz kiedy zostanie uruchomiony zbiornik na Leśnej.  

Zastępca Wójta: jeśli chodzi o ul. Mały Kraków to nie wiem jakie inwestycje miały by tam być 

realizowane.  Co do ul. Warszawka to umowa została podpisana i niebawem powinny być 

widoczne prace. Zbiornik jest już gotowy jednak ze względu na susze nie można było go w 

pełni napełnić.  

Radny M. Kozłowski: chciałem się dowiedzieć co z projektem oświetlenia na ul. Parkowej w 

Masłomiącej,  prace nad nim były rozpoczęte już dwa lata temu. Chciałem się również 

dowiedzieć jakie decyzje zostały podjęte w sprawie ul. Dębowej.  



Zastępca Wójta: jeśli chodzi o oświetlenie to zatrzymało się to przez problem z nawiązaniem 

kontaktu z jednym z właścicieli, na jakim jest obecnie etapie to muszę sprawdzić. Co do ul.  

Dębowej była ta sprawa poruszana na komisji i kierownik inwestycji ma przygotować 

państwu komplet dokumentów w tej sprawie.  

Dyskusja na temat zasad przejmowania dróg prywatnych przez gminę.  

Następnie Zastępca Wójta przedstawił najważniejsze bieżące informacje: 

- otwarto wiadukt w Batowicach, stary wiadukt jeszcze jest otwarty jednak docelowo będzie 

dostępny tylko dla pieszych i rowerów, 

- biblioteka dostała dotację na przebudowę budynku w Raciborowicach, który otrzymaliśmy 

od agencji rolnej gdzie powstanie nowa filia biblioteki, 

- trwają prace na boisku w Raciborowicach, niebawem rozpoczną się również prace na 

Michałowiance, 

 - nie udało nam się otrzymać środków na modernizację hotelu w Raciborowicach, 

- otrzymaliśmy dofinansowanie na nową linię gminną (M3), która będzie jeździć do Woli 

Więcławskiej do  P&R w Michałowicach, 

- przybyli do nas już zaproszeni repatrianci, zamieszkali w budynku komunalnym w 

Raciborowicach. 

Radny A. Jurek:  przesyłałem propozycję zagęszczenia kursowania linii 260, czy będzie to 

brane pod uwagę? 

Zastępca Wójta: tak, gdy uruchomimy linię m2 i przestaniemy dofinansowywać prywatnych 

przewoźników będziemy chcieli zwiększyć ilość kursów na ej linii.  

Radny M. Podymkiewicz: chciałem zapytać na jakim  etapie jest budowa chodnika w 

Więcławicach koło szkoły?  

Zastępca Wójta: fragment tego chodnika zostanie zgłoszony do funduszu rozwoju dróg, 

mam nadzieję, że w przyszłym roku rozpocznie się realizacja.   



Radny M. Podymkiewicz: chciałem się podzielić moimi spostrzeżeniami na temat 

bezpieczeństwa dzieci w nowym przedszkolu, gdzie uważam, że powinno się zabezpieczyć 

okna, oraz pomyśleć o ogrodzeniu. Obawiam się też że będą się tam pojawiać problemy 

komunikacyjne ponieważ jest tam mało miejsc parkingowych, sadze, ze będą się tam tworzyć 

zatory. 

Zastępca Wójta:  niestety na tej działce nie mieliśmy możliwości wygospodarować więcej 

miejsca na parking czy drogi dojazdowe.  

Radny M. Podymkiewicz: wnioskuję aby protokoły z sesji były bardziej szczegółowe niż ten z 

poprzedniej sesji.  

Ad 12. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

Michałowice zamknął LI Sesję Rady Gminy Michałowice VIII Kadencji w dniu w dniu  28 lipca 

2022 r. 

 

 

    Protokołowała:      Na tym protokół zakończono 

A. Ciaranek                   Zatwierdzono 


